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Název  Schůzka kontrolního výboru 

Datum konání 21.10.2015, 17.30 

Místo konání Obřadní místnost Městského úřadu 

Přítomni 
Novák Zdeněk,  Petřík Pavel, Štěpánek Zdeněk, Zmeškal Pavel, 
Jiří Kolbábek, Lubomír Konečný, Milan Palásek – ředitel 
SATESO 

Omluven Vítězslav Schuster, doc. Svatopluk Novák,  

Program 
1. Prezenční listina, 2. Usnášeníschopnost, 3. Diskuse 

s ředitelem SATESO a zodpovězení zaslaných otázek 

Obsah 

 
Ad.1 Všichni přítomní podepsali prezenční listinu. Schůzka byla zahájena v 17.30 
 
Omluveni: Vítězslav Schuster, Doc. Svatopluk Novák – dostaví se později 
 
Členové KV, kteří nejsou v ZM potvrdili, že jim již začaly chodit zápisy z RM. 
 
Ad.2. Vzhledem k přítomnosti nadpoloviční většiny členů KV bylo konstatováno, že je schůzka KV 
usnášeníschopná.  
 
Ad.3. v 18.00 se dle dohody dostavil ředitel SATESO Milan Palásek a v následné diskusi 
zodpověděl jak písemné dotazy, které KV zaslal ještě před schůzkou mailem, tak i následné ustní. 
 
1. ing. Palásek by s sebou měl vzít platné provozní předpisy skládky 
2. vysvětlení ohledně strusky z Remetu, jestli její chem. složení a ukládání neodporovalo předpisům a 
povolením (formulace je laická) 
3. Další postup skládky - vzhledem k posledním krokům fy Asio. 
1. ČOV je určena na čištění amoniaku, těžkých kovů a PH - jak se bude řešit  
sůl ve vodě, kvůli které není možné odvádět tuto vodu do kanalizace? 
2. Návoz strusky byl povolen změnou č.1 integrovaného rozhodnutí v r.2005,  
struska se ale navážela již od r.1998 - podle čeho bylo tedy možné navážet  
tento nebezpečný materiál před r.2008? 
3. Kdo rozhodl v r.1998 o návozu strusky? 
4. Čím je způsobeno, že se voda drží stále na stejné úrovni již několik let? 

1. Co je hlavním problémem šlapanické skládky při kontrolách státních orgánů- ČIŽP, hygiena? 

2. Došlo v průběhu letošního léta k poklesu hladiny skládkové vody, případně 

o kolik? 

3. Lze vysledovat v závislosti na meteorologických podmínkách (srážky x  

sucho) vzestup či pokles hladiny skládkové vody? 

4. Způsobuje odklad čištění skládkové vody vzrůst salinity skládkové vody? 

Na závěr diskuse se KV dohodnul, že bude závěrečná zpráva prezentována na prosincovém ZM 

Konec 20.00 

Vyhotovil: Mgr. Zdeněk Novák, předseda 

Datum:26.10.2015 


